
Allahov Poslanik, sallallahu alejhi ve sellem, upitan je
o alkoholu, pa je zabranio da se proizvodi. Tada mu

neko reče: “Ja ga pravim za lijek”, a Poslanik,
sallallahu alejhi ve sellem, rekao je: “Alkohol nije

lijek, nego bolest.”

Vail b. Hadremi prenosi da je Tarik b. Suvejd el-Džu’fi upitao Allahovog Poslanika,
sallallahu alejhi ve sellem, o alkoholu, pa mu je on zabranio – ili pokudio – da ga

proizvodi. Tada mu je Tarik obrazložio zašto ga proizvodi, rekavši: “Ja ga proizvodim za
lijek.” Na to mu je Poslanik, sallallahu alejhi ve sellem, rekao: “Alkohol nije lijek, nego

bolest.”
[Vjerodostojan] [Hadis bilježi imam Muslim]

U ovom hadisu spominje se da je Tarik b. Suvejd, radijallahu anhu, upitao Vjerovjesnika,
sallallahu alejhi ve sellem, o proizvodnji alkohola za lijek, a ne za piće, pa ga je Poslanik
obavijestio da alkohol nije lijek, nego bolest, što ukazuje na to da je alkohol zabranjen, da
prouzrokuje bolesti i slabost, i da od njega nema nikakve koristi, tako da je obaveza uništiti
ga i prosuti.
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